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Honlapunkon április 4-én tettük közzé Gyárfás Attila a MÉGSZ elnöki tanácsadója „Gondolatok
a Kéménykonferencia kapcsán” c. szubjektív tudósítását és előterjesztett javaslatait. Az írás
nem maradt reakció nélkül, Leikauf Tibor a Baranya Megyei Kéményseprő Ipartestület elnöke
válaszlevélben fogalmazta meg véleményét.

  

Leikauf Tibor levelét ide kattintva tekintheti meg!
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